
Beantwoording toezegging K191: De wethouder zegt toe een memo op te stellen om 

te schetsen wat de mogelijkheden zijn om een subsidieadviseur te werven. 

 

Antwoord: 

Om onze mogelijkheden om subsidies te verwerven te vergroten zijn een aantal sporen 

ingezet: 

Via de vakafdelingen en reguliere werkzaamheden sluiten we aan bij landelijke of 

regionale regelingen  

• Een voorbeeld hiervan is bijvoorbeeld de brede specifieke uitkering ‘GALA’ 

(Gezond en Actief Leven Akkoord) op het sociaal domein. Deze meerjaarlijkse 

brede subsidie is bedoeld voor allerlei activiteiten op gebied van sport, cultuur en 

preventie. 

• Binnen de regio West-Brabant (RWB) zijn we aan het kijken of we als regio 

aanspraak kunnen maken op de 5e tranche van de Regiodeal. Een eerste 

verkenning van BMC is positief hierover. Nader gesprek volgt nog binnen de regio 

of een vervolgtraject verdere kansen biedt, ook voor de gemeente Steenbergen. 

Verder kijken wij ook in het kader van het Nationaal Programma Landschappelijk 

Gebied en de Ruimtelijke Puzzel of we hierin aanspraak kunnen maken op 

verdere gelden, ook in samenwerking met de regio. De ruimtelijke puzzel vormt, 

bij monde van de provincie, namelijk een mooie kans om in ieder geval tot 2030 

aanspraak te maken op rijksgelden.  

In Steenbergen volgen wij dit natuurlijk met actieve blik. Daarbij kijken we ook 

actief of we een aandeel kunnen pakken in deze regionale trajecten. 

 

Noot: Ruimtelijke Puzzel ligt bij de stedelijke regio, Nationaal Programma Landschappelijk 

Gebied en de Brabantse uitwerking (BPLG) bij de RWB.  

We kijken op welke manier we nog meer kunnen optrekken met de regio, om slagkracht 

te organiseren bij het aanvragen, maar vooral ook bij de uitvoering van extra subsidies. 

We merken we dat we bij het verwerven van subsidies tegen de grenzen van onze 

ambtelijke capaciteit aanlopen: om verworven subsidies te uit te kunnen geven moeten 

ook plannen gemaakt worden, beleidsregels opgesteld worden, gemonitord en 

verantwoord worden. Deze capaciteit is nu niet overal voldoende beschikbaar.  

 

Een subsidieadviseur aantrekken om (extra) middelen te verwerven is daarom nu dan 

ook niet aan de orde. 


